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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:987 Införande av gårdsförsäljning

Regeringen har via januariöverenskommelsen aviserat att frågan om 
gårdsförsäljning ska utredas ytterligare trots riksdagens mycket tydliga beslut 
om införande.

Efter jul har Systembolaget börjat med hemleveranser av billig öl och starkvin, 
detta till en fraktkostnad som precis understiger nätbaserade vinleverantörers.

Argumentet för att inte införa gårdsförsäljning har tidigare varit 
folkhälsoaspekter. Alkoholförsäljning skulle vara kontrollerad och inte så 
lättillgänglig. Den typen av argument borde inte vara gällande längre när 
konsumenten nu kan beställa hem alkohol helt utan kontroll av något annat än 
ålder.

Min fråga till socialminister Lena Hallengren är därför:

 

När avser ministern och regeringen att införa gårdsförsäljning i Sverige?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-19
Besvaras senast
2020-02-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


